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Beantwoording technische vragen 
D/23/121556 
Z/23/062212 
 
 
 

 

 

 

 

Beantwoording van de vragen: 

 

Vraag 
Is er nog een limiet / maximum op het te brengen Bouw- en sloopafval? 
 
Antwoord 
Nee, er is geen limiet / maximum (per bezoek) op het brengen van Bouw- en sloopafval. Wel blijven de 
geldende beperkingen wat betreft gewicht en afmetingen van de voertuigen van kracht, namelijk: 

• Uw auto (en aanhanger) is maximaal 2,5 meter hoog en 2,3 meter breed. 

• Uw auto (en aanhanger) met lading wegen maximaal 3.500 kg. 
 
 
Vraag 
Voor welke afvalsoorten / stromen zijn er nog wel bijkomende kosten? 
 
Antwoord 
Alleen voor het brengen van zakken restafval gelden in de nieuwe situatie nog kosten. Ook als men nog 
niet meer dan 8 keer naar de milieustraat is geweest. 
 
 
 
Vraag 
Zijn er voor andere afvalsoorten / stromen nog limieten?  
 
Antwoord 
Nee. Ervaringen op de milieustraat geven vooralsnog geen aanleiding tot het instellen van overige limieten. 
 
 
 
Vraag 
In het kader van verwachtingsmanagement. In welke range van verhogingen moeten we denken? 
 
Antwoord 
Zoals gezegd moet dat nog worden bepaald maar momenteel wordt gedacht aan een tarief van ongeveer 
€12,- 
 

Vragen gesteld door: Florian Bos 

 
Van de Fractie(s): 

 
Woerdense VVD 

 
Op datum: 

 
3 oktober 2023 

 
Naar aanleiding van: 

 
Grondstoffenbeleidsplan 2024-2027 

 
Datum beantwoording: 

 
4 oktober 2023 

 
Opsteller: 

 
Jacob van Leeuwen 
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Vraag 
Wanneer is er weer een keuze moment om scenario's 2 t/m 4 te overwegen? Is dat na 2027 of al na de 
resultaten van de staffel die in 2025 in gaat. 
 
Antwoord 
In 2025, wanneer het nieuwe systeem een vol jaar van kracht is geweest, kan de eerste balans worden 
opgemaakt. Wanneer de resultaten daar aanleiding toe geven worden dan verdere verbetervoorstellen 
aangedragen. 
 
 
 
Vraag 
Waarom wordt de nieuwe staffel niet in 2024 ingevoerd? 
 
Antwoord 
We willen eerst afvalscheiding makkelijker maken (o.a. door de GFT-cocons te plaatsen) en bewoners goed 
informeren (met de communicatiecampagne) voordat de prikkel wordt verhoogd. 
 
 
 
Vraag 
In hoeverre heeft dit onderzoek invloed op het GBP?  
 
Antwoord 
In principe heeft dit onderzoek geen invloed. Het gevoerde beleid staat los van de manier waarop de 
uitvoering is ingericht. 
 
 

Bijlagen: 

 

- 

 

 


